
 לכבוד 
 אבי גרובר  – רוה"ע  

 ערן שוורץ  - מנכ"ל העירייה 

שאילתה בנושא דו"ח הבדיקה של אירוע ההטרדה בבית הספר הדר  

 רקע:  
אירע אירוע הטרדה מינית בבית ספר הדר, אשר גרם לסערת רוחות בקרב הורי הדר,   22בחודש יוני 

 ורבים מתושבי העיר. 
במסגרתו עלו שאלות עקרוניות לגבי המציאות   28.8.22הנושא עלה לדיון בישיבת המועצה של ה 

       ילה למקרה החמור.  שהוב
במהלך ישיבת המועצה הוחלט על שכירת גורם חיצוני, שיבצע בדיקה מקיפה ויגיש את מסקנותיו.  

משלימה של הנהלת מגוונים.  \כמו כן, הוחלט על פעולה מקבילה   
.   24.11.22הנהלת מגוונים פרסמה את עיקרי הממצאים כבר ב   

שקיים כבר דו"ח כזה מזה תקופה, ועל אף הבקשות של  עיריית רמת השרון טרם עשתה זאת, על אף  
 ראשי הנהגת ההורים.  

השאלות :  
 ממתי הדו"ח מונח על שולחן העירייה ?  .1
 מדוע מסקנותיו לא מועברות לראשי הנהגת ההורים ולציבור?   .2
 האם מסקנותיו כבר מיושמות בהקשרים הרלוונטיים של פעילות העירייה וגופי הסמך ?   .3
ר בין מסקנות דו"ח העירייה לזה של מגוונים ? תוך הסתכלות על רצף עירוני  האם בוצע חיבו .4

אחד . 

 בכבוד רב, 
גיא קלנר  


